

Research papers

- Wu HT, Li Z, He CY, Liang Q, Zeng YL.** A Study of Callus Induction and Polysaccharide Contents of *Cyclocarya paliurus* (Batalin) Iljinskaya..... 143
- Chung JD, Chien CT, Chen CF, Chen CF, Lin TT.** Propagation and Growth of *Amentotaxus formosana* by Stem Cutting, Air-Layering, and Seeds..... 155
- Fu CH, Chang TT, Lin JC, Yao JC, Wong KF.** Efficacy Tests of Fungicides towards *Phellinus noxius* Inoculated in a Plant Substrate..... 169
- Yeh MC, Lin YL, Yen TH, Lin HL.** Investigation of the Shear Resistance Performance of Cross-Laminated Timber Connections with Self-Tapping Screw Applications..... 179
- Lin JC, Chan WH, Chen YH, Lin PH.** An Investigation of the Quantity and Treatment Status of Woody Residues of Sawmills in Taiwan 197

Research note

- Wang HH, Wang YT, Wu SH, Su SH.** Fraying Damage to Trees by Formosan Sika Deer in the Kenting Uplifted Coral Reef Forest..... 207

研究報告

- 吳鴻廷、李澤、何超銀、梁琴、曾豔玲·青錢柳愈傷組織誘導及多糖含量的研究 143
- 鍾振德、簡慶德、陳建帆、陳正豐、林則桐·台灣穗花杉扦插、高壓及種子繁殖與苗木生長 155
- 傅春旭、張東柱、林俊成、姚瑞禎、黃勁暉·以模擬褐根病菌在環境中殘存方式評估其對殺菌劑之感受性 169
- 葉民權、林玉麗、顏大翔、林秀鑾·應用自攻螺絲於直交集成板接合之剪斷抵抗探討 179
- 林俊成、詹為巽、陳溢宏、林柏亨·臺灣製材廠木質廢料量與處理現況調查分析 197

研究簡報

- 王相華、王玉婷、伍淑惠、蘇聲欣·台灣梅花鹿磨角行為對墾丁高位珊瑚礁森林樹木的危害 207